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JEGYZŐKÖNYV 
 

 
 
 
Készült: Dörgicse Község Önkormányzata Képviselő-testületének  
               2012. április 10-én 9 órakor megkezdett ülésén. 
  
 
Az ülés helye: Körjegyzőség, 8244. Dörgicse, Fő u. 16. 
  
Jelen vannak:  Kis-Pál Miklós  polgármester 
  Király László alpolgármester 
  Deák Attila  képviselő 
  Kurucz Attila  képviselő 
 
 
Tanácskozási joggal megjelent: Cseh Jenőné körjegyző 
 
                   Jegyzőkönyvvezető: Slemmer Zsoltné 
       
                                                 
Kis-Pál Miklós polgármester megállapította, hogy az 5 fős Képviselő-testület 4 
tagja jelen van, így az ülés határozatképes. Megnyitotta az ülést. A napirendet 4 
igen szavazattal fogadták el. Szini Erzsébet képviselő telefonon jelezte 
távolmaradását. 
 
                                               
Napirend: 
 
1./   Nyilatkozat oktatási intézményi fenntartási jog átadásáról 
 
 
 
1. Napirend:  
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Kiküldte az anyagot. Azért volt ilyen sürgős 
a testületi ülés, mert 11-ig kell dönteni.  Nem végleges döntés, csak elvi. A 
Társulás tagjainak hozzájárulása kell, hogy a Bem József Általános Iskola  
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egyházi kezelésbe kerüljön. Szülői hozzájárulás is kell, az egyház 80 %-os 
támogatottságot vár. 
 
Kurucz Attila képviselő: Igen, már a szülőknek is kiküldték a kérdőíveket, 
a mai napon vissza kell adni. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: További döntés lesz a mi tagiskolánkkal 
kapcsolatban. Sajnos elég kevés a gyerek, lehet, hogy összevonnák az 
osztályokat, az pedig nem jó, a szülők sem szeretnék. Az egyháziak is 
egymás konkurenciái lennének. Van még egy lehetőség, a magyar kultúra 
hagyományainak tanítására szakosodott intézmény. Egy évre kötnénk meg a 
szerződést. Egyik oldalt, azt iskola nem használt osztályait bérbe lehetne 
adni, a magyarságra nevelő intézménynek. A másik oldalt az egyháznak. 
Akik ilyen tanításra íratták be a gyerekeiket, még oda is költöztek a 
településre. 
Ma erről nem kell dönteni. A folyamat elindításáról van szó. 
 
Deák Attila képviselő: Sebők Lajossal beszéltetek, a Fürediek erről tudnak? 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Fürednek az a fontos, hogy a Bem Iskola 
megmaradjon. Mindenbe beleegyeznek. 
 
Deák Attila képviselő: Ez érinti már a jövő tanévet? 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Bármelyik variáció lesz, már szeptember 1-
től indul. Áprilisban lesz még ülés azon fognak még dönteni. 
 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal hozta meg az alábbi 
 

 
8/2012. (IV.10.) számú HATÁROZATOT 

 
Dörgicse Község Önkormányzatának Képviselő-testülete – 
Balatonfüred Város Önkormányzata Képviselő-testületének 79/2012. 
(IV.2.) számú határozatát megismerte és támogatja, hogy a 
Balatonfüredi Intézményfenntartó Társulás által fenntartott 
balatonfüredi Bem József Általános Iskola fenntartói joga átadásra 
kerüljön, a Balatonfüredi Református Egyházközségnek. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Kis-Pál Miklós polgármester 
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Kis-Pál Miklós polgármester: Adtak be két számlát a játszóházra. 
 
Deák Attila képviselő: A könyvtáros szervezte a húsvéti játszóházat, megkérte, 
hogy segítsen, ő vásárolt be neki, azért hozta el a számlát. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Vegyenek ember, vagy testületszámba 
bennünket. Természetesen támogatjuk, de tudjunk róla, előre értesítsen, ha 
ilyent szervez. 
 
Deák Attila képviselő: Már volt róla szó, hogy szerveznek programokat az 
ünnepek előtt. Sikeres volt, mert 14 gyerek részt vett a foglalkozáson. Ő mint 
segítség vett részt, nem ő szervezte.  
Tolmácsolni fogja Kúti Áginak. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Polonyi László szervez egy látogatást a 
Szentendrei Skanzenbe, de az utazás, a busz vagy a személyautó költségeit 
nekünk kellene állni. 
 
Deák Attila képviselő: Lakosság körébe kellene meghirdetni. Ki szeretne 
jönni? Ne mi döntsük el. Szerinte egy buszt meg tudnának tölteni. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Gyerekeket, nyugdíjasokat, vagy mindenkit 
akarunk ebben részesíteni.  Nekünk kell dönteni. 
 
Deák Attila képviselő: Kérdezzük meg a lakosságot. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Előbb egyeztetni kell a Polonyival, mennyi 
embert tud vendégül látni. 
 
Király László alpolgármester: Az a kérdés mire szól a meghívás. Csak 1-2 
embert, a baráti kört, vagy a képviselő-testület, vagy akár az egész falut? 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Tisztázni fogja, és a következő testületi ülésen 
döntenek róla. 
 
Király László alpolgármester: Közhasznú munkások mikortól lesznek?  
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Kis-Pál Miklós polgármester: Egyenlőre nem kaptunk státuszt, de május 1-től 
indul a parlagfű mentesítés, akkora tudunk behozni embert. 
Viszont jönnek a közérdekű munkások.   
 
Király László alpolgármester: Azok mikor jönnek? A fű nő, nem lehet sokat 
várni, az már későn lesz. 
 
Kurucz Attila képviselő: Arra figyelni kell, hogy a közérdekű munkások még  
soha nem dolgoztak géppel, hogy bízzuk rájuk, főleg hétvégén. 
 
Király László alpolgármester: Valaki kell, nem tudjuk utolérni magunkat. A 
temetőket már nyírni kellene. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Nem tudni, mikor lesz a parlagfűre döntés. Ott a 
támogatás 80 %-os és 8 órában lehet alkalmazni. Ha nem bírjuk, akkor a 
külterületen a nagy felületeket vállalkozónak ki kell adni. Társadalmi munkába 
is lehetne. 
 
Király László alpolgármester: A virágok mikor várhatóak? 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Arra be tudjuk hívni az Elvirát, és majd később 
rendezzük. 
 
Deák Attila képviselő: Volt csapadék, tehát a fű nőni fog. Az önkormányzati 
eszközökkel is lehetne vállalkozóval elvégeztetni a munkát, és bérleti díjat 
kapjon. 
 
Kurucz Attila képviselő: Megbízási díjjal nem lehet addig alkalmazni Őket? 
 
Cseh Jenőné körjegyző: A szociális támogatás folyósítása mellett nem 
vállalhat munkát. 
 
Király László alpolgármester: Valamit be kell vetni, mert a fű nőni fog. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Májusig ki kell húzni valahogy. Behívunk két 
embert, a Jakus Ferencet és a Kummer Ferencet 6 órásra, aztán májustól jöhet a 
többi. 
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Deák Attila képviselő: Játszótéren a Leader táblájával csináljunk valami, mert 
nagyon rondán néz ki. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Rendeljük meg a másikkal együtt. 7 ezer forint 
körüli összegbe kerül egy tábla. 
 
 
Más felvetés nem volt a polgármester az ülést 9 óra 30 perckor bezárta. 

 
 

kmf. 
 
 
 

Kis-Pál Miklós                                     Cseh Jenőné 
 polgármester                                         körjegyző 

 
 


